

# wordandsound

WAS - Word and Sound Medien GmbH  
www.wordandsound.net  
sales@wordandsound.net  
Behringstr. 28a, Haus 3  
+49 40 430942-94 fax  
+ 49 40 432595-0 phone



**Release info ... on pre sales now!**

---

Label: Cargo Edition  
Artist: Ekkohaus  
Titel: White Winter Lust  
A1: Ace Body ISRC DE-X04-10-00025  
A2 : Ace Body (Michael Melchner Remix)  
ISRC DE-X04-10-00026  
B1: Dirty Mind ISRC DE-X04-10-00027  
B2: Parafumadores ISRC DE-X04-10-00028  
Cat no. Cargo 016  
UPC A Barcode: 827170330863  
Format: 12" Single  
Presales: 07.06.2010  
Releasedate: 28.06.2010  
Releasedate digital: 28.06.2010



“White Winter Lust” is the third release by Ekkohaus, a Greek artist living in Berlin, on Cargo Edition. Throughout the last two years Ekkohaus’s music has constantly developed towards a deep house sound which has always been an element in his tracks. You feel he was brought up on this music and it’s his life. Of course, word got around and now he’s booked as a live act and DJ around the world.

“Ace Body” is a thoroughly positive house track that doesn’t need any cheap tricks to impress you and works perfectly where it belongs: on the dance floor. For the remix of “Ace Body” label mate Michael Melchner acts discreetly, as we have come to know him, and strips the track down to a plain beat to which he adds a variety of effects.

The first B-Side track is a driving house tool with a groove that still fascinates you after hours of listening. “Parafumadores“ is more jazzy and laid-back. The track is characterised by a relaxed chord element. It is very rare to hear such an uplifting component.

With “White Winter Lust” Ekkohaus again proves to be a laid-back contemporary. As always this has a positive impact on his music as a whole.

## **Luciano (Cadenza):**

Cargo Edition is a great label, probably one of the most quality dance music.. full support!

# wordandsound

WAS - Word and Sound Medien GmbH  
www.wordandsound.net  
sales@wordandsound.net  
Behringstr. 28a, Haus 3  
+49 40 430942-94 fax  
+ 49 40 432595-0 phone



**Release info ... on pre sales now!**

---

Label: Cargo Edition  
Artist: Ekkohaus  
Titel: White Winter Lust  
A1: Ace Body ISRC DE-X04-10-00025  
A2 : Ace Body (Michael Melchner Remix)  
ISRC DE-X04-10-00026  
B1: Dirty Mind ISRC DE-X04-10-00027  
B2: Parafumadores ISRC DE-X04-10-00028  
Cat no. Cargo 016  
UPC A Barcode: 827170330863  
Format: 12" Single  
Presales: 07.06.2010  
Releasedate: 28.06.2010  
Releasedate digital: 28.06.2010



Der in Berlin lebende Grieche Ekkohaus bringt mit „White Winter Lust“ seine dritte Veröffentlichung auf Cargo Edition heraus. In den letzten zwei Jahren hat sich Ekkohaus' Musik stark in Richtung Deephouse entwickelt, der allerdings schon immer in seinen Tracks enthalten war und zu spüren war, dass er mit dieser Musik aufgewachsen ist und sie quasi lebt. Das hat sich natürlich herumgesprochen und seine Live- und DJ-Gigs führen ihn mittlerweile um die ganze Welt.

„Ace Body“ ist ein durch und durch positiver Housetrack, der ohne billige Tricks auskommt und da funktioniert, wo er hingehört: auf dem Dancefloor. Für den Remix von „Ace Body“ gibt sich Labelkollege Michael Melchner gewohnt zurückhaltend und reduziert den Track auf einen trockenen Groove, der mit abwechslungsreichen Effektspielereien versetzt ist.

Der erste B-Seiten Track „Dirty Mind“ ist ein treibendes Housetool, dessen Groove auch nach Stunden noch zu fesseln versteht. „Parafumadores“ gibt sich dann wieder etwas jazziger und lockerer. Der Track wird durch eine legere Chordfigur bestimmt, die man so beschwingt selten hört.

Mit „White Winter Lust“ zeigt Ekkohaus wieder einmal, dass er eher einer der entspannten Zeitgenossen ist, was sich immer wieder positiv auf seine Musik auswirkt.

## **Luciano (Cadenza):**

Cargo Edition is a great label, probably one of the most quality dance music.. full support!

# wordandsound

WAS - Word and Sound Medien GmbH  
www.wordandsound.net  
sales@wordandsound.net  
Behringstr. 28a, Haus 3  
+49 40 430942-94 fax  
+ 49 40 432595-0 phone

Press Feedback / DJ-Quotes about Cargo Edition 016

**supported by:**